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Spørgsmål:
”Ministeren bedes redegøre for, hvad ministeren løbende har gjort for at ned-
bringe sagsbehandlingstiden på de forskellige sagstyper i vurderingsankenævne-
ne fra 2002 og op til og med i dag?”

Svar:
Antallet af medarbejdere til at betjene vurderingsankenævnene er løbende øget, 
dels ved at efteruddanne sagsbehandlere, der tidligere har betjent skatteankenævn 
og dels ved specifikt at søge efter medarbejdere, der kan sagsbehandle klager 
over ejendomsvurderingen.

Den 15. april 2009 blev der midlertidigt tilført 56 årsværk til at behandle klager 
over ejendomsvurderingen for 2007. De 56 årsværk skulle behandle disse klager
inden for en toårig periode.

Den 15. marts 2010 blev der tilført 10 årsværk til behandling af sagerne vedrø-
rende fradrag for forbedringer (FFF-sagerne).

De 24 årsværk, som er anført i svaret til SAU-spørgsmål 379, er medarbejdere, 
der har været indlånt til ankenævnssekretariaterne i forbindelse med ovenstående
to forhold.


